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Rado TOMEŠ:  

"Vláda sa chce so Združením miest a obcí Slovenska dohodnúť, aby primátori a starostovia v 
budúcom roku znížili bežné výdavky obcí podobne, ako to už sľúbili predsedovia samosprávnych 
krajov. Hospodárenie samospráv je totiž súčasťou verejných financií a vláda je viazaná záväzkom 
Slovenska udržať ich deficit pod 3 percentami hrubého domáceho produktu. Podpredseda Združenia 
miest a obcí Slovenska Vladimír BAJAN tvrdí, že samospráva verejné financie neohrozuje."  

Vladimír BAJAN:  

"V nútenej správe sú z 2900 obcí 3 sídla, 33 obcí nedodržuje pravidlá, ktoré im hovorí rozpočtový 
zákon. Treba si uvedomiť, spred 2 rokov je to 155, čiže klesá počet takých obcí. Tá tabuizácia dlhu 
obcí a miest smerom k zadlženiu štátu naozaj číselne nezodpovedá, podiel obcí na celkovom dlhu 
štátu nie je ani 2,5 percenta."  

R. TOMEŠ:  

"Podľa Petra GOLIÁŠA z Inštitútu pre ekonomické a sociálne reformy INEKO sa to však na budúci 
rok môže zmeniť, keďže samosprávy budú v druhej polovici funkčného obdobia a práve v období pred 
komunálnymi voľbami sa hospodárenie miest a obcí zhoršuje."  

Peter GOLIÁŠ:  

"Starostovia v závere svojho funkčného obdobia rozdávali peniaze, zadlžovali obce, významným 
spôsobom to prispelo k zvýšeniu celkového deficitu verejných financií krajiny. V r. 2011 došlo naopak 
k zlepšeniu. Po voľbách starostovia začali lepšie hospodáriť, pravdepodobne znížili výdavky a znížili 
tak aj svoje deficity."  

 


